
Susitikimų 
kambariai

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Susitikimų kambariai

Bibliotekoje yra susitikimų kambariai.

Šiuose kambariuose galite 

organizuoti susitikimus, pavyzdžiui,

susitikti su kolegomis.

Susitikimų kambaryje gali susitikti:

	 •	ne mažiau nei 2 žmonės

	 •	ir ne daugiau nei 10 žmonių.

Jeigu norite savo susitikimą rengti

susitikimų kambaryje,

Jūs turite rezervuoti tą kambarį.

Jeigu kambarį rezervuosite, 

niekas kitas negalės į jį ateiti. 

Susitikimų kambarį galite rezervuoti,

kai paskambinsite bibliotekai.

Bibliotekos telefono numeris yra

+370 5 249 7028. 

Kai paskambinsite bibliotekai, 

Jums reikės pasakyti, kada norite ateiti į 

susitikimų kambarį. 

Jums reikės pasakyti:

	 •	dieną, kurią norite ateiti į kambarį,

	 •	laiką, kada norite ateiti į kambarį.

Tuo metu susitikimų kambariu

galėsite naudotis tik:

	 •	Jūs ir

	 •	žmonės, kuriuos pakviesite.

Jeigu turite skaitytojo pažymėjimą,

kambarį galite rezervuoti nemokamai.

Tada kambaryje galėsite būti 2 valandas.
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Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Paslaugų departamento darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Birutė Pocevičiūtė

	 •	koordinavo Paula Stašaitienė
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